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Zápis z jednání Komise pro životní prostředí Mníšek pod Brdy ze dne 26.05.2025 

 
Program jednání KŽP dne 26.05.2025 

1. Schválení programu jednání a určení zapisovatele a ověřovatele zápisu. 
2. Úkoly uložené Radou města či jednotlivými odbory městského úřadu. 
2.1 Studie X2. 
3. Cyklostezka do Stříbrné Lhoty. 
4. Různé 
 
Přítomni: Jiří Rom, Jana Vítková, Jaroslav Salava, Milan Bochenek, Libor Čermák, Dana Dalešická 
Omluveni: Hana Tůmová, Martin Cihla 
Host: Jiřina Romová 

 
Jednání zahájeno 19:05. 
Jednání ukončeno 20:05. 
 

1. Schválení programu jednání a určení zapisovatele a ověřovatele zápisu. 
Komise odhlasovala program. Jako zapisovatele zvolila Jiřinu Romovou a jako ověřovatele Milana 
Bochenka  
PRO: 6  PROTI: 0  

 
 

2. Úkoly uložené Radou města či jednotlivými odbory městského úřadu. 
 

2.1      Územní studie plochy X2, Park pod zámkem 

Komisi byla předložena k projednání po úpravách Územní studie plochy X2, Park pod zámkem od Ing. 
arch. Viktora Tučka. Komise souhlasí se zapracovanými připomínkami, jen je potřeba ještě upřesnit 
charakter tůně.  (Ve studii zůstává pojem retenční nádrž a zároveň současná tůň zde není zanesena.) 
 
1) Bude zůstávat současná tůň? 
2) V případě umístění nové tůně je potřeba tůň umístit do nejnižšího bodu plochy – ideálně do místa 

sběrné stoky, která protíná východní okraj Pivovárky. Je vhodné, aby se jednalo o průtočnou tůň, 
která by se vytvořila rozšířením této stoky. Současný návrh tůně (v plánu retenční nádrž) by 
nesplňovala svůj účel, výrazně by zde kolísala hladina vody.  
Tůň by měla být bez hráze a bezpečnostního přelivu. 

 
 

3.       Projektová dokumentace Chodník a cyklostezka do Stříbrné Lhoty 

 
Komise se shoduje na těchto závěrech: 
 

1. Je to zbytná investice (i přes výhodu dotací) – jiná místa v Mníšku si zasluhují větší pozornost. 

2. Jednotlivé informace ohledně rozsahu zásahu do lesního pozemku se různí (viz poslední 
Zpravodaj), velmi se tak komplikuje možnost objektivního posouzení. Proto navrhujeme nechat 
provést jednoduchou pasportizaci, která jednoznačně označí dřeviny dotčené navrhovanou 
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stavbou. Zároveň bude vytyčena hranice pozemku města a Lesů ČR. Pak se může začít pracovat 
s variantami provedení a co to bude konkrétně znamenat pro danou lokalitu. 

3. Bylo by vhodné provést průzkum využívání lokality jednak cyklisty, jednak chodci. 
4. Jelikož je tento zdánlivě jednoduchý projekt pro svou nejednoznačnost zdrojem nesouladu 

mezi různými skupinami obyvatel, doporučujeme iniciovat setkání klíčových aktérů přímo      
na místě (pan starosta, zástupce LČR polesí Mníšek pod Brdy, zástupce opozice, zastupitelé, 
OSMI, pan projektant). Setkání na místě by mohlo pomoci vyvrátit řadu spekulací a předejít 
řadě nejasností. 

 

4.Různé  
 

Nejasnosti v rámci zápisu společného jednání Komise pro územní plánování a Komise ŽP 
- Jednání na chvíli opustila pí Romová, která odešla odemknout dveře dříve odcházející                     

pí Dalešické 
- Pan Čermák se jednání nezúčastnil 

 
Informace k datům z meteostanice – hlásí pouze pokles teploty pod 1°C a zároveň vystoupání teploty          
nad 0°C. Jiné parametry nejsou sledovány. 

 
 
 
 
Další jednání Komise je naplánováno na 23.06.2025 
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